
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2024-02-15| 18:00 – 20:45 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Jyrki Vouti | Roger Lindström | Annika Helgesson | 

Mikael Tranberg| Lena Lindström (adj.) |Jenny Häggström| Christian Janson| Bo Engholm 

Ej närvarande: Christoffer Thalin | Jakob Bergvall 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Göran Hagman och Roger Lindström. 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

§12. Beslut att anta offert från Statt Katrineholm 

§20. Ansökan aktivitetsbidrag Upplands DK 

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes men ovanstående justering. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Föregående protokoll lades till handlingarna med ett godkännande. 

 

8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 

 

 

 9. Kommittéernas behov av beslut 

Ingen kommitté har behov av beslut. 
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 10. Ekonomisk rapport med budget -24 och prel. rambudget för perioden 25–26 

Lena Lindström föredrog den ekonomiska rapporten. Klubbens kassa är 

förhållandevis god. Den ekonomiska rapporten godkändes. 

 

Lars Rydstedt föredrog budget -24 och prel. rambudget för perioden 25–26 varpå 

CS beslutade att lägga fram dessa på DS.  

 

   

  11. Avsägelse Jakob Bergvall 

Jakob Bergvall har inkommit med en skriftlig avsägelse från sitt uppdrag som 

ledamot i CS. CS godkänner Jakob Bergvalls avsägelse och entledigar honom från 

sitt uppdrag från den 1 mars 2024. 

 

12. Beslut att anta offert från Statt Katrineholm 

Lars Rydstedt redogjorde för offerten från Statt Katrineholm för CS-mötet i mars. 

CS beslutade att anta offerten. 

 

13. Status för DS 18 maj 2024. Inbjudningar, utlägg på hemsidan m.m. 

Christian Janson redogjorde för DS status. Läget är under kontroll och information 

om paket, bokning, program etc. kommer att läggas ut på hemsidan inom kort.  

 

14. Dokument till stämman, vad är kvar att göra? 

Genomgång av vilka dokument som är klara och vilka som är under framställande. 

            

15.  80-års jubiléet status 

Lars Rydstedt och Lars Davidsson har arbetat fram flera förslag/idéer på hur 80-års 

jubiléet ska uppmärksammas. Efter diskussion i CS tillkom ytterligare idéer som 

gruppen arbetar vidare med. 

 

 

 16. Årsboken status 

Charlott Jonsson redogjorde för årsbokens status. Arbetet fortskrider i bra takt och 

en stor del av materialet har skickats till tryckeriet.  

 

 

 17. Exteriördomare svenska raser & domarkonferens mars -24 

Charlott Jonsson redogjorde för status i projektet. Runt tio domare finns kvar till 

sommarens utbildning, tyvärr har bara två av dem deltagit på drevprov vilket var 

ett absolut kvar från vår sida. SKK DK har beslutat att alla får gå utbildningen men 

domarna blir inte auktoriserade förrän de kan visa upp att de deltagit vid ett 

drevprov. 

Morgan Wackt kommer att vara SDK:s representant på SKK:s generella 

domarkonferens i mitten av mars. Första dagen av konferensen är inriktad på de 

svenska raserna och då ska klubben dessutom bidra med en hane och en tik av 

excellent typ. 
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 18. Hederstecken - medaljer 

Listan med nominerade personer gicks igenom och CS beslutar att tilldela de 

föreslagna kandidaterna hederstecken/medaljer. Lars Rydstedt kommer dock att 

kontakta en lokalklubb då de nominerat en person som redan tilldelats. 

 

 

19. Statuter för guldmedalj och hedersmedlemmar 

Diskussion kring statuterna för guldmedaljer m.m. Behöver de förtydligas? Lars 

Rydstedt arbetar vidare med frågan. 

 

         

20. JO-förlag och webbsändning av Drever-SM och Nordiska mästerskapet 

CS diskuterade den gemensamma skrivelse som Kronobergs DK och Upplands DK 

har inkommit med. Skrivelse gäller ett önskat samarbete med JO-förlag och deras 

möjlighet till att webbsända (Youtube) klubbarnas kommande mästerskap (SM & 

NM). Efter diskussion beslutade CS att arbeta vidare med initiativet.   

 

21. Ansökan aktivitetsbidrag Upplands DK 

Upplands DK har inkommit med en ansökan om aktivitetsbidrag för att delta på 

Swedish Game Fair. Efter diskussion beslutade CS att bevilja Upplands DK den 

äskade summan. Roger Lindström och Lena Lindström deltog inte i beslutet. 

 

 

22. Information 

* Status DN-ärende: Lars Rydstedt redogjorde för det senaste i DN-ärendet. 

* Drever-SM, Har-SM, NM: Göran Hagman redogjorde kort om status för 

kommande mästerskap. 

* Öster-Malma: Lars Rydstedt informerade om att årets ”Öster-Malma träff” blir 26–

27 april. 

 

 

22. Meddelanden 

Annika Helgesson redogjorde för inkomna meddelanden: 

* SKK:s DN, ett ärende rör en dreveruppfödare som tilldelats en varning och tre 

års registreringsförbud. 

 

23. Diskussion 

Lars Rydstedt redogjorde för sina tankar om CS kommande möte i Katrineholm 

den 16–17 mars. Tanken är att vi inte ska ha en ”vanlig” dagordning utan ett antal 

viktiga punkter att arbeta med, främst planering för kommande DS. 

 

24. Övriga frågor att ta upp till diskussion som kommit upp under dagens möte 

       Inga övriga frågor fanns till diskussion. 

 

25. Nästa möte 

Nästa möte hålls lördag - söndag den 16 – 17 mars i Katrineholm. 
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26. Mötet avslutas 

 

Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte 

           

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                                                                     Ordförande  

 

 

Göran Hagman                                     Roger Lindström                     Lars Rydstedt                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


